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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/23-01/23 
  URBROJ:  2170-1-03-00-23-22 
  Rijeka,  18. 12. 2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 9. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
9. sjednica VMO Grbci održana je 18.12.2023. godine (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Katarina Matak Radoš, predsjednica VMO 

 Ivana Crnković, zamjenica predsjednice VMO  

 Vladimir Vuković, član VMO 

 Damir Mršić, član VMO 

 Zdenka Rački, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 8. sjednice VMO Grbci održane 23.11.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Grbci, gđa. Katarina Matak Radoš i predložila slijedeći 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Izvješće o realiziranoj programskoj aktivnosti Doček Svetog Nikole 
2. Usvajanje Programa rada – programskih aktivnosti VMO Grbci za 2024. godinu 
3. Usvajanje Financijskog plana VMO Grbci za 2024. godinu 
4. Prometna problematika 
5. Komunalna problematika 
6. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednica VMO Grbci, gđa. Matak Radoš s vijećnicima se ukratko osvrnula na uspješno realiziranu 
programsku aktivnost Doček Svetog Nikole. Doček Svetog Nikole uz podjelu prigodnih poklon paketa 
svoj prijavljenoj djeci s područja MO održan je u nedjelju, 3. prosinca  na košarkaškom igralištu u blizini 
zgrade MO. U priredbi su pjesmicama i recitacijama nastupila djeca iz dječjeg vrtića „Snjeguljica-
Sedam patuljaka“ te Kazališna grupa Viktora Cara Emina u suradnji s Kulturno-umjetničkim društvom 
„Primorka“ sa zabavno-edukativnim lutkokazom „Metla i Metlenko“. Za svu prijavljenu djecu kupljeni 
su slatki poklon paketi i prigodne igračke a ostvarena je i novčana donacija u iznosu od 130,00 EUR 
(i poticaji na donacije sukladno Financijskom planu za 2023. godinu). U suradnji sa Župom Svetog 
Križa dogovoren je Sveti Nikola – glumac. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Izvještaj realizirane programske aktivnosti Doček 
Svetog Nikole. 
 
AD 2 
 
Gđa. Matak Radoš izvijestila je vijećnike o potrebi usvajanja odobrenih prijedloga programskih 
aktivnosti VMO Grbci za 2024. godinu. Prijedlozi programskih aktivnosti napravljeni su po uzoru na 
2023. godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili programske aktivnosti VMO Grbci za 2024. godinu. 
U sklopu Programa rada VMO Grbci planira organizirati sljedeće aktivnosti: Doček Zametskih 
zvončara i maškara, Sportski program, Dane Mjesnog odbora, Birajmo najljepšu okućnicu, 
Križevica 2024., Ekološku akciju i Doček Svetog Nikole. 
 
AD 3 
 
Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o potrebi usvajanja Financijskog plana VMO Grbci za 2024. 
godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu. Ukupan iznos Financijskog plana za realizaciju 
programskih aktivnosti iznosi 5.065,00 EUR. U 2024. godini planira se realizacija 7 različitih 
programskih aktivnosti te redovna aktivnost Vijeća MO. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Financijski plan VMO Grbci za 2024. godinu i 
projekcije za 2025. i 2026. godinu. 
 
AD 4 
  
4.1. Vijećnici su se osvrnuli na zaprimljenu primjedbu-prijedlog građana iz Ulice Košićevac na temu 
problematike prometne sigurnosti i njenog povećanja u predmetnoj ulici. 

 
Zaključak: Od nadležnih, Upravnog odjela za komunalni sustav i promet i TD Rijeka plus zatražit 
će se izvid na terenu i službeno očitovanje o mogućnostima realizacije zahvata radi povećanja 
stupnja sigurnosti u prometu u Ulici Košićevac. 
 
4.2. Vijećnici su razmotrili zaprimljeni upit-prijedlog građana na temu postave jednog novog usporivača 
prometa na raskrižju ulica Marije Grbac i Josipa Mohorića. E-mail ovog prijedloga dostavljen je MO 
Srdoči i MO Grbci a lokacija iz prijedloga teritorijalno pripada području MO Srdoči. 
 
Zaključak: Vijeće MO Grbci podržava sve prijedloge koji se tiču smirivanja i usporavanja 
prometa a u cilju povećanja sigurnosti, prvenstveno djece i pješaka. Vijeće MO svjesno je 
prometne problematike i sigurnosti u prometu, kako naselja Grbci, tako i cijelog zapadnog 
dijela grada te se nada se da će se zajedničkom komunikacijom i suradnjom pronaći  
dugoročno rješenje koje neće ugrožavati sudionike u prometu, a posebice pješake i školsku 
djecu koja Ulicom Marije Grbac gotovo svakodnevno prolaze i idu u OŠ Srdoči doslovno po  
prometnom traku jer su pješačke površine vrlo uske ili ih uopće nema.  
 
4.3. Vijećnici su primili na znanje te razmotrili zaprimljeni dopis prijedloga od strane M.M.M. d.o.o. – 
Konobe “Ugor” na temu zamjene postojećih usporivača prometa u Dražičkoj ulici tipa “jastuk” s novim 
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usporivačima prometa koji se protežu duž cijelog kolnika – javnoprometne površine. U dopisu se 
ukratko navodi pitanje prometne sigurnosti, učestale situacije zaobilaženja postojećih usporivača te 
na ravnom dijelu prometnice razvijanje prevelikih brzina vožnja. 
 
Zaključak: Od nadležnih, TD Rijeka plus zatražit će se stručni izvid na terenu radi razmatranja 
mogućnosti zamjene postojećih usporivača prometa i postave novih usporivača prometa duž 
cijelog kolnika. 
 
4.4. Gđa. Matak Radoš vijećnicima je iznijela ideju-prijedlog dopisa za proširenjem parkirnih mjesta za 
potrebe posjetitelja-korisnika gradskog groblja Zamet. Prilikom izvođenja radova na projektu 
Aglomeracije Rijeka od strane KD VIK Rijeka čiji je izvođač radova GP Krk došlo je do uklanjanja 
drveća i grmlja te ravnanja terena sjeverno od ograde prema riječkoj zaobilaznici. Predmetna površina 
(prema dostupnim informacijama u gradskom vlasništvu) trenutno je pogodna za ispitivanje 
mogućnosti proširenja parkirališta koje je prilikom velike posjećenosti i blagdana nedostatno za sve 
posjetitelje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i složili se s gđom. Matak Radoš. 
Dopis ovog prijedloga uputit će se prema nadležnim upravnim odjelima Grada i KD Kozala. 
 
AD 5 
 
5.1. Gđa. Crnković ukazala je na primijećene nedostatke u dječjem parku u Dražičkoj ulici (između 
sportskih igrališta). Radi se o vrlo lošem stanju “sjedalica” ljuljački te zahrđalom lancu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije koje su dostavljene nadležnima, 
Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet na postupanje a zaprimljene su i povratne 
informacije kako je izdan nalog za sanaciju/zamjenu prijavljenih nedostataka. 
 
5.2. Vijećnici su se ukratko osvrnuli na zaprimljeni e-mail građana na temu oštećenja ceste u Ulici 
Košićevac nakon sanacije radi puknuća cijevi. E-mail je upućen Upravom odjelu za komunalni sustav 
i promet i MO Grbci a građanku je na ovu temu kontaktirao i komunalni redar po zaprimanju predmeta. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.   
 
5.3. Vijećnici su razmotrili zaprimljeni upit/e-mail od strane građana na temu početka novog načina 
prikupljanja komunalnog otpada na području MO. Upit se odnosi na mogućnost postavljanja spremnika 
za izmet kućnih ljubimaca uz kratko obrazloženje i opis problematike. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Upit će se dostaviti nadležnom 
Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet i zatražiti očitovanje o mogućnostima 
realizacije ovog prijedloga. 
 
5.4. Gđa. Matak Radoš upoznala je vijećnike sa zaprimljenim odogovorom TD Energo na temu prijave 
kvara javne rasvjete u Dražičkoj ulici između k.br. 2 i 2A. Također, vezano na ovu temu nadležnima, 
TD Energo ponovljena je zamobla za sanacijom (popravkom) uočenih nedostataka – kvara javne 
rasvjete na dvije lokacije u Plitvičkoj ulici te je prijavljen kvar jednog tijela javne rasvjete na temelju 
upita građana u Ulici Sušačko kastavskog odreda kod k.br. 25. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.   
 
AD 6 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave.  
  
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
      Predsjednica VMO Grbci  
        Katarina Matak Radoš 

 


